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1. Beplantning foran 9 og 10 

Der var udsendt bilag der indeholdt selv ansøgningen om ændret beplantning. 
Der var en meget livlig debat omkring dette punkt. Dels har en tidligere bestyrelse afslået en lignende 
ansøgning, dels har den nuværende bestyrelse besluttet, at en tidligere bestyrelses afgørelse ikke kan 
ændres af en ny, men også at ansøgeren er med i bestyrelsen, var emner der blev brugt meget tid på. 
Det at der kun er bøgehæk ved nr. 9 og på begge sider (8 og 10) gør sagen ”noget mindre”, så beslut-
ningen blev, at Lis fremsender et billede der viser, hvordan de er for buske de ønsker at plante ser ud 
(ud fra de tilsendt billeder beslutter bestyrelsen om det kan accepteres at der plantes buske i stedet for 
bøgehæk), samt at Lis tager en snak med nr. 8, om de vil være med til at få samme buske foran deres 
ejendom. Derved bliver der en vis ensartethed. 
Der bliver oprettet en særlig fane i referatmappen der indeholder ”særlige tilladelser” eller ”godkendel-
ser” i bestyrelsen. 
 
 
2. Referat fra den ekstraordinære generalforsamling 

Referatet blev gennemgået og rettelser tilføjet. 
Per tager kontakt med Finn (vores referent fra den ekstraordinære generalforsamling) så han kan forhol-
de sig til referatet, så det kan blive skrevet under. 
 
 
3. Evt. 

Eneste punkt var en orientering fra Jon om forløbet i overtagelse af fællesområdet. Jon kunne oplyse at 
vores advokat havde sendt endnu en rykker (denne gang mere skarp i formuleringen) d. 5. oktober. 
Bestyrelsen undersøger om der er mulighed for at rejse sag mod Frans, hvis han ikke efterlever forliget. 
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